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Abstract (en)
Photomultiplier tube with N parallel paths, containing an entrance window (10) and an electron multiplier (20) of the "perforated plate" type,
partitioned into N elementary multipliers (20a), and the first stage of which comprises an entrance electrode (30) and a first emitter electrode (40).
According to the invention, the walls (41) of the holes (42) of the said first emitter electrode (40) are covered with a photoemissive material (43).
Application to the detection of elementary particles in nuclear physics. <IMAGE>

Abstract (fr)
Tube photomultiplicateur à N voies parallèles, comportant une fenêtre (10) d'entrée et un multiplicateur (20) d'électrons du type "à plaques
à trous", cloisonné en N multiplicateurs élémentaires (20a), et dont le premier étage comprend une électrode (30) d'entrée et une première
électrode émettrice (40). Selon l'invention, les parois (41) des trous (42) de ladite première électrode émettrice (40) sont recouvertes d'un matériau
photoémissif (43). Application à la détection des particules élémentaires en physique nucléaire.
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